

| <h2>Win Your Profit Back Campaign 2024 Terms & Conditions</h2> | <h2>شروط وأحكام حملة استرداد الأرباح 2024</h2> |
|---|---|
| <ol style="list-style-type: none">1. Eligibility: This campaign is open exclusively to new and existing Bahrain Islamic Bank (BisB) customers who apply for new personal finance or top up their existing personal finance.2. The campaign is valid from 9th June 2024 to 31st July 2024. Applications received outside of this period will not be eligible.3. Eligible customers will be automatically entered into the draw upon successful application or top-up of personal finance within the campaign period.4. Prizes: Five winners will win an amount equivalent to an annual financing profit with a maximum of 1,000 Bahraini dinars. If the annual financing profit is less than 1,000 Bahraini dinars, they will receive an equivalent amount to the annual profit amount.5. Winners will be selected through an electronic raffle conducted by BisB following the end of the campaign period. The draw will be supervised by representatives from the Ministry of Industry and Commerce and BisB's Internal Audit Department.6. The prize amount will be credited to the winners' Tejoori Al Islami accounts. If a winner does not have a Tejoori Account, one will be opened according to the bank's policies and procedures, and the prize will be deposited accordingly within 5 working days. | <ol style="list-style-type: none">1. الأهلية: هذه الحملة متاحة حصرياً لعملاء بنك البحرين الإسلامي (BisB) الجدد والحاليين الذين يتقدمون للحصول على تمويل شخصي جديد أو يتقدمون للحصول على زيادة لتمويلهم الشخصي الحالي.2. الحملة صالحة من 9 يونيو 2024 إلى 31 يوليو 2024. لن تكون الطلبات المستلمة خارج هذه الفترة مؤهلة.3. سيتم إدخال العملاء المؤهلين تلقائياً في السحب عند تنفيذ طلب التمويل أو زيادة التمويل الشخصي ضمن فترة الحملة.4. سيفوز خمسة فائزين بمبلغ يعادل الربح سنوي للتمويل بحد أقصى 1000 دينار بحريني. إذا كان الربح السنوي للتمويل أقل من 1000 دينار بحريني، سيتم إعادته.5. سيتم اختيار الفائزين من خلال سحب إلكتروني يجريه BisB بعد نهاية فترة الحملة. سيتم الإشراف على السحب من قبل ممثلين عن وزارة الصناعة والتجارة ودائرة التدقيق الداخلي في BisB.6. سيتم إيداع مبلغ الجائزة في حسابات تجوري الإسلامي للفائزين. إذا لم يكن لدى الفائز حساب تجوري، سيتم فتح حساب له وفقاً لسياسات وإجراءات البنك، وسيتم إيداع قيمة الجائزة وفقاً لذلك في مدة أقصاها 5 أيام عمل. |

| | |
|---|---|
| <p>7. The Bank reserves the absolute right to change the terms and conditions and also change the value of prizes at any time after Ministry of Industry and Commerce approval provided that the customers are notified of such change in the same campaign advertisements.</p> <p>8. The Bank may use the names and personal photographs of the winners in all present and future promotional and marketing related to this product whether in Bahrain or overseas through various multimedia.</p> <p>9. All employees of Bahrain Islamic Bank shall be excluded from participation.</p> <p>10. In case of conflict between the laws of the Kingdom of Bahrain and the customer's right to own the prize, the Bank shall (in its absolute discretion) provide the prize's value to the winning customer after informing the Ministry of Industry and Commerce.</p> | <p>7. يحتفظ البنك بالحق المطلق في تغيير الشروط والأحكام كما يحتفظ بالحق في تغيير قيمة الجوائز والمواعيد في أي وقت بعد موافقة وزارة الصناعة والتجارة بشرط إخطار العملاء بهذا التغيير بنفس طريقة ال حملة الترويجية التي تم الإعلان من خلالها مسبق.</p> <p>8. يحق للبنك استعمال الأسماء والفيديو والصور الفوتوغرافية الشخصية للفائزين في جميع الحملات الترويجية والتسويقية الحالية والمستقبلية المتعلقة بهذا المنتج سواء داخل البحرين أو في الخارج من خلال استخدام الوسائل الاعلامية المتعددة.</p> <p>9. يستثنى من المشاركة جميع موظفي بنك البحرين الإسلامي.</p> <p>10. في حالة تعارض قوانين وأحكام مملكة البحرين مع حق الزبون في تملكه لأي جائزة مقدمة من البنك سيقوم البنك بتقديم قيمة الجائزة (حسب تقديره المنفرد) الى الزبون الفائز وذلك بعد اعلام وزارة الصناعة والتجارة.</p> |
|---|---|